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Tijdens de PS-vergadering van 9 november 2018 heeft u een motie aangenomen 

waarin u GS verzoekt om op korte termijn aan PS te rapporteren welke vorm van 

monitoring door drones in het buitengebied wél kan worden gerealiseerd. 

 

Via deze memo informeer ik u over de huidige stand van zaken.  

 

Naar aanleiding van de wens om drones te gebruiken bij de monitoring van 

herstelmaatregelen in Natura 2000 gebieden is de vraag gerezen hoe dit juridisch 

geregeld kan worden. Dat dit niet zondermeer mogelijk is heb ik u al eerder 

uitgelegd bij de beantwoording van statenvragen over dit onderwerp.  

Onlangs is een studente HBO-recht van de Juridisch Hogeschool Avans&Fontys te 

’s-Hertogenbosch gestart met een onderzoek naar de juridische mogelijkheden om 

drones in te zetten bij monitoring van uitgevoerde beheersmaatregelen in Natura 

2000 gebieden. Gelijktijdig zijn andere studenten van de Avans Hogeschool te 

Breda, die de opleiding ‘Environmental Science for Sustainable Energy and 

Technology' (Milieukunde) doen en daarbij een minor ‘Environmental Geography’ 

volgen, zich aan het voorbereiden op het daadwerkelijk uitvoeren van de monitoring.    

 

Drones kunnen worden ingezet om luchtfoto’s te maken vanuit een geringe hoogte. 

Daarmee wordt een kleiner oppervlakte in beeld gebracht dan luchtfoto’s die  

worden gemaakt met een helikopter of vliegtuig. De politie gebruikt dit bijvoorbeeld 

ook om een plaats delict gedetailleerder in beeld te brengen, als ondersteuning van 

de luchtfoto’s die gemaakt zijn.   

 

De techniek is dus wel aanwezig, er is echter wetgeving die het vliegen met drones 

niet toestaat. Daarnaast speelt de Algemene verordening gegevensbescherming 

(AVG) een rol voor wat betreft het maken van beelden en fotografische opnamen  

met drones. Hierover bent u eerder geïnformeerd middels een statenmededeling over 

Boa’s in november 2018. 

 

Naar aanleiding van de uitkomsten van dit onderzoek zal bekeken worden of de 

provincie bij het gebruik van drones wel of geen faciliterende rol moet nemen.  

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

drs. J.J.C. van den Hout 
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